
PRIJEPIS ZAPISNIKA

sa 4. sjednice Skolskog odbora odrTane dana 30. prosinca 2021. godine u 10,00 sati'

u Skolskoj knjiZnici

Nazolni:Goran Perovii, , Ivona Pankaz,BoZica eop, Slavica Koren'

o dsutni: zeljka Hanzia, predsj ednica, Ksenij a Maj stor, S ilvij a Grbadi6

Ostali nazoini: Igor Maresic- ravnatetj; Ines Begovi6, voditelj radunovodstva i Melita

Radodaj- zapisnidar

Zamjenica Predsjednice Skolskog odbora, Slavica Koren pozdravila je nazodne dlanove,

zahvalila na odazivu, utvrdila da je na sjednici nazo(anpotreban broj dlanovazapravovaljano

odludivanje te predlaZe dnevni red

DNEVNI RED

1. prihvacanje zapisnika sa proSle sjednice Skolskog odbora

2. Razmatranj. pii;.atoga idonosenje Odluke o prihvaianiu financijskog plana 2a2022'

godinu i projekcije 2a2023. \2024' godinu

3. i.azmatranj. p4.atoga i donosenj. Odluk. o donoSenju Plana nabave 2a2022. godinu

4. Razno

Clanovi Skolskog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni Dnevni red'

Toika 1.

Zamjenicapredsjednice Skolskog odbora za ptvu todku dnevnog reda poziva dlanove da se

izjasne imali tkt fatvin primjedbi za zapisiik sa pro5le..sjednice, t<o.!i ig.dlanovima 
uruden

zajedno sa pozivom. Bududi da dlanovi nisu imali nikakvih primjedbi, Predsjednica je

pr.AtoZitu da se usvoji zapisnik sa pro5le sjednice Skolskog odbora.

Nazodni dlanovi skolskog odbora su jednoglasno, dizanjem ruku usvojili zapisnik'

Toika 2.

Predsjednic a prelazi na todku 2. dnevnog reda te predaje rijed lnes Begovic' voditelju

radunovodstva, izvjestitelj financijskog plaria 2a2022, godinu i Plana nabave 2a2022' godinu

koji dini sastavni dio ovog zapisnika'

Zimjenica Predsj ediri ce tt ahi izglasavanj e'

ZAKLJUCAK: Ve6inom glasovu ukupnog broja ilanova Skohkog odbora donosi se

odluka o prihvadanju financijskog ptana Za zo1z. godinu i projekcij e za 2023' i 2024'

godinu i Plan nabave 2a2022. godinu'

Zapisnidar:
Melita Radodaj

Zam\enicaPredsj ednice Skolsko g odbora:

Slavica Koren
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Ravnatelj dodaje kako se konstantno ulaZe u kvalitetu nastavnih procesa, na nadin da udenici,

djeca ne budu zakinuti za nastavna pomagala (pametne plode, pametni ekrani). Vi5ak

novdanih sredstava, na najbolji mogudi nadin se iskoristi, ali valja napomenuti da je i
Financijski plan u skladu s mogudnostima.
Pitanje postavlja Goran Perovic: Planiraju li se povladiti sredstva od EU?
Ravnatelj odgovara kako je Skola ukljudena u projekte koji su (su)financirani sredstvima
lrr-rropske uni.ie, a tidu se:

- osiguranja udenicima s teSkocama pomodnika u nastavi,
- projekt Besplatne prehrane koji krece podetkom drugog polugodiSta i u koji je ukljudeno I 50

udenika
- projekt Sheme voia i povr6a te mlijeka i mlijednih proizvoda za udenike 1. do 8. razreda
- projekti zanadarene udenike kroz edukacije u Centrima izvrsnosti

Toika 3.

ZamjenicaPredsjednice Skolskog odbora prelazi na todku 3. dnevnog reda - razno.
Ukratko, ravnatelj daje osvrt na proteklu godinu koja je bilaizazovna godina, uz puno odluka
koje se donose preko no6i. No novom godinom i5dekujemo da ce se stvari vratiti u normalu te

ovim putem ravnatelj svima prisutnima prigodno upuiuje destitku za Novu godinu.

Sjednica je zakljudena u 10.18 sati.
Zapisnik je zakljuden stranicom dva(2).

Zapisnidar:
Melita Radodaj

Zanrjenica Predsj ednice Skolskog odbora:
Slavica Koren
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